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Protokół Nr 13/2020 

posiedzenia Komisji Budżetu i Rozwoju Gminy Rady Miejskiej w Kleszczelach 

odbytego w dniu 29 grudnia 2020 r. 

 

W posiedzeniu uczestniczyli członkowie Komisji: Marek Martynowicz, Aleksy Roszczenko, 

Jan Szmuksta, oraz Burmistrz Kleszczel Aleksander Sielicki, Sekretarz Gminy Walentyna Sidoruk. 

Lista obecności stanowi załącznik nr 1 do protokołu. 

Posiedzenie odbyło się w sali Miejskiego Ośrodka Kultury, Sportu i Rekreacji 

w Kleszczelach. Posiedzeniu przewodniczył Przewodniczący Komisji Marek Martynowicz. Rozpo-

częcie posiedzenia nastąpiło o godzinie 10:00. 

Protokołowała Joanna Szymaniuk. 

 

Ad. 1. Przewodniczący Komisji Marek Martynowicz otworzył posiedzenie komisji. Stwier-

dził, że w posiedzeniu uczestniczy trzech z pośród pięciu członków Komisji, a zatem obrady  

są prawomocne. Następnie przedstawił projekt porządku posiedzenia: 

1) Otwarcie posiedzenia i przedstawienie porządku posiedzenia. 

2) Zaopiniowanie projektu wieloletniej prognozy finansowej na lata 2021 – 2025 i projektu 

budżetu gminy na 2021 r.: 

a) przedstawienie projektu wieloletniej prognozy finansowej i projektu budżetu gminy, 

b) przedstawienie opinii Komisji Społecznej Rady Miejskiej w Kleszczelach w sprawie 

wieloletniej prognozy finansowej na lata 2021-2025 i projektu budżetu gminy na 2021 r., 

c) opracowanie opinii Komisji Budżetu i Rozwoju Gminy Rady Miejskiej w Kleszczelach w 

sprawie wieloletniej prognozy finansowej na lata 2021 – 2025 i projektu budżetu gminy 

na 2021 r. 

3) Zaopiniowanie projektów uchwał. 

4) Opracowanie planu pracy Komisji na 2021 r. 

5) Przyjęcie protokołu z poprzedniego  posiedzenia Komisji. 

6) Sprawy różne. 

Porządek posiedzenia został przyjęty jednogłośnie w zaproponowanym kształcie. 

 

Ad. 2a. Burmistrz Kleszczel Aleksander Sielicki dokonał wprowadzenia do projektu wieloletniej 

prognozy finansowej na lata 2021 – 2025  oraz projektu budżetu gminy na 2021 r. 

Burmistrz Kleszczel zaznaczył, że dokumenty zostały przygotowane, ale nie ma jeszcze opinii 

Regionalnej Izby Obrachunkowej, w związku z tym nie jest pewne, czy na najbliższej sesji Rady 

Miejskiej w Kleszczelach będzie uchwalana prognoza finansowa na lata 2021-2025 oraz budżet 

gminy na 2021 r. W związku z panującą pandemią termin uchwalenia prognozy finansowej na lata  

2021-2025 oraz budżetu gminy na 2021 r. został wydłużony do 31 marca 2021 r.  

Burmistrz Kleszczel powiedział, że zadłużenie gminy na dzień 31 grudnia 2020 r. przewiduje 

się na 730 260 zł. Pożyczka była zaciągnięta na realizację zadania inwestycyjnego dotyczącego 

budowy sieci kanalizacyjnej i remontu sieci wodociągowej przy ul. Kolejowej i Źródlanej w 

Kleszczelach. Dana kwota rozkłada się na 5 lat, w związku z tym nie przekraczamy wskaźników. 

Zadłużenie gminy, nie stanowi zagrożenia dla realizacji budżetu na 2021 r. lub na lata późniejsze. 

Mamy podpisaną umowę na pożyczkę preferencyjną z Narodowym Funduszem Ochrony Środowiska 

i Gospodarki Wodnej, która polega na tym, że jeśli spłacimy 50% całej kwoty w terminie,  to będzie 

umorzenie pozostałych 50%. 
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Burmistrz Kleszczel powiedział, że projekt budżetu gminy na 2021 zakłada dochody 

10 345 641zł, wydatki  to 10 583 361zł. Deficyt budżetu w wysokości 237 720 zł pokryty zostanie 

przychodami ze sprzedaży nieruchomości oraz z nadwyżki budżetowej. Na 2021 r. w budżecie gminy 

zapisano 3 zadania inwestycje: 

 rozbudowa systemu odbioru ścieków bytowych i systemu zaopatrzenia w wodę na terenie 

gminy Kleszczele - na ulicy Sosnowej w Kleszczelach  i w Dobrowodzie przy ulicy Nowej 

i Głównej. Złożyliśmy wniosek o dofinansowanie ze środków unijnych. Wartość 

kosztorysowa inwestycji to 471 447,00 zł, w tym środki własne 171 465,00 zł; 

 przebudowa drogi gminnej Saki - Grabowiec - I etap – wniosek został złożony do Funduszu 

Dróg Samorządowych do Wojewody Podlaskiego, natomiast rozstrzygnięcia jeszcze nie ma. 

Wkład własny to 132 000,00 zł; 

 przebudowa świetlicy wiejskiej we wsi Saki – wartość kosztorysowa to 250 000,00 zł, 

planowane jest aby wartość inwestycji pokryć z bonu inwestycyjnego  otrzymanego od 

Premiera Mateusza Morawieckiego.  

 Burmistrz Kleszczel dodał, że modernizacja oświetlenia ulicznego 7 wsi w ramach Lokalnej 

Grupy Działania, która była planowana na ten rok, będzie realizowana w 2021 r. Dodał również, że 

był nabór z  Rządowego Funduszy Inwestycyjnego  w ramach COVID-19 na zadania inwestycyjne 

i my złożyliśmy wniosek na termomodernizację budynku Szkoły Podstawowej w Kleszczelach. 

Wartość kosztorysowa to około 1 000 000 zł. 

 Przewodniczący Komisji Marek Martynowicz zapytał, czy warto robić inwestycje dotyczącą 

budowy sieci kanalizacyjnej i remontu sieci wodociągowej, jeśli mieszkańcy  nie będą chcieli się 

podłączać? 

 Burmistrz Kleszczel Aleksander Sielicki odpowiedział, że funkcjonuje pojęcie opłaty 

adiacenckiej, która dotychczas nie była pobierana od mieszkańców. Jeśli mieszkańcy nie będą chcieli 

wykonać przełącza do sieci kanalizacyjnej lub wodociągowej, będziemy mogli wszcząć 

postępowanie o ustalenie opłaty adiacenckiej. 

 Przewodniczący Komisji Marek Martynowicz zapytał, czy jest możliwość naprawy drogi 

Dasze-Czeremcha? 

Burmistrz Kleszczel Aleksander Sielicki odpowiedział, że sprawdzimy stan techniczny tego odcinka 

i zdecydujemy co można tam zrobić.  

 

Ad. 2b. Przewodniczący Komisji Marek Martynowicz przedstawił opinię Komisji Społecznej 

Rady Miejskiej w Kleszczelach w sprawie wieloletniej prognozy finansowej na lata 2021-2025 

i projektu budżetu gminy na 2021 r.. Opinia stanowi załącznik nr 2 do protokołu. 

 

 Ad. 2c. Komisja Budżetu i Rozwoju Gminy Rady Miejskiej w Kleszczelach opracowała 

opinię w sprawie wieloletniej prognozy finansowej na lata 2021 – 2025 i projektu budżetu gminy na 

2021 r. Opinia stanowi załącznik nr 3 do protokołu. 

 

 Ad. 3. Sekretarz Gminy Walentyna Sidoruk dokonała wprowadzenia do projektu uchwały 

w sprawie przystąpienia do sporządzenia Studium uwarunkowań i kierunków zagospodarowania 

przestrzennego gminy Kleszczele. 

Przewodniczący Komisji Marek Martynowicz zapytał, czy będzie tworzone nowe studium? 

Sekretarz Gminy Walentyna Sidoruk odpowiedziała, że będzie tworzone nowe studium. 

Przewodniczący Komisji Marek Martynowicz zapytał, czy w budżecie gminy na 2021 r. zosta-

ły uwzględnione pieniądze na ten cel? 
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Burmistrz Kleszczel Aleksander Sielicki odpowiedział, że ujęliśmy 10 000 zł w budżecie gmi-

ny na 2021 r. 

Komisja nie wniosła uwag do przedstawionego projektu i zaopiniowała pozytywnie przedło-

żony projekt uchwały. 

Sekretarz Gminy Walentyna Sidoruk dokonała wprowadzenia do projektu uchwały w sprawie 

Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych oraz Przeciwdziałania 

Narkomanii w 2021 r. 

Komisja nie wniosła uwag do przedstawionego projektu i zaopiniowała pozytywnie przedło-

żony projekt uchwały. 

Sekretarz Gminy Walentyna Sidoruk dokonała wprowadzenia do projektu uchwały w sprawie 

wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy dzierżawy z dotychczasowym dzierżawcą. 

Przewodniczący Komisji Marek Martynowicz zapytał, czy można dzierżawcom proponować 

kupno tych nieruchomości? 

Burmistrz Kleszczel Aleksander Sielicki odpowiedział, że proponować zawsze można, ale 

dzierżawcy nie chcą kupować, wolą dzierżawić. 

Komisja nie wniosła uwag do przedstawionego projektu i zaopiniowała pozytywnie przedło-

żony projekt uchwały. 

Burmistrz Kleszczel Aleksander Sielicki dokonał wprowadzenia do projektu uchwały w spra-

wie zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej na lata 2020 – 2025 oraz uchwały w sprawie doko-

nania zmian w budżecie gminy na 2020 r. 

Komisja nie wniosła uwag do przedstawionych projektów i zaopiniowała pozytywnie przed-

łożone projekty uchwał. 

Sekretarz Gminy Walentyna Sidoruk dokonała wprowadzenia do projektu uchwały w sprawie 

masowych szczepień na chorobę COVID-19. 

Komisja nie wniosła uwag do przedstawionego projektu i zaopiniowała pozytywnie przedło-

żony projekt uchwały. 

Sekretarz Gminy Walentyna Sidoruk dokonała wprowadzenia do projektu uchwały w sprawie 

pozostawienia petycji bez rozpatrzenia. 

Komisja nie wniosła uwag do przedstawionego projektu i zaopiniowała pozytywnie przedło-

żony projekt uchwały. 

Opinia Komisji w sprawie projektów uchwał przedstawionych w punkcie 4 stanowi załącz-

nik nr 4 do protokołu. 

 

Ad.4. Komisja opracowała plan pracy na 2021 r., który przyjęto do przedłożenia Radzie Miejskiej na 

najbliższej sesji. Projekt planu pracy Komisji Budżetu i Rozwoju Gminy na 2020 r. stanowi 

załącznik nr 5 do protokołu 

 

Ad. 5. Przewodniczący Komisji Marek Martynowicz wniósł o przyjęcie protokołu z posiedzenia od-

bytego w dniu 29 grudnia 2020 r. bez odczytania. Protokół był wyłożony do wglądu w Urzędzie 

Miejskim w Kleszczelach oraz obecnie znajduje się na sali posiedzenia.  

Do treści protokołu członkowie Komisji uwag nie wnieśli. Protokół Nr 12/2020 posiedzenia 

Komisji Budżetu i Rozwoju Gminy przyjęto jednogłośnie bez uwag. 

 

Ad.6. Przewodniczący Komisji Marek Martynowicz zapytał, czy jest już nowy ciągnik? 

Burmistrz Kleszczel Aleksander Sielicki odpowiedział, że już jest. 

 Sekretarz Gminy Walentyna Sidoruk poinformowała, że w związku wejściem w życie nowych 
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przepisów ustawy o dostępności cyfrowej stron internetowych i aplikacji mobilnych podmiotów 

publicznych, na każdym nagraniu wideo z sesji, należy zamieścić napisy, które są tworzone 

odręcznie, przez co nagranie wideo jest później udostępniane na stronie Biuletynu Informacji 

Publicznej. 

 Przewodniczący Komisji Marek Martynowicz zapytał, czy Pan Burmistrz myślał coś 

o obchodach 500-lecia miasta Kleszczele w 2023 r.? 

Burmistrz Kleszczel Aleksander Sielicki odpowiedział, że już myślał. Należy w następnym 

roku powołać Komitet Organizacyjny i na pierwszym spotkaniu określić zadania dla poszczególnych 

członków komitetu, aby podjęli działania w związku z planowanymi obchodami 500-lecia miasta 

Kleszczele. 

 

Wobec wyczerpania porządku o godzinie 11.35 posiedzenie Komisji zakończono. 

 

Podpis protokolanta: 

 

Joanna Szymaniuk 

       Przewodniczący 

 Komisji Budżetu i Rozwoju Gminy 

 

                                                                                                             Marek Martynowicz 


